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A few more days                                               یه چند روز بیشتر 
But I don't have car insurance yet.          .ولی هنوز بیمه ماشین ندارم 
I miss my wife. خانمم تنگ شده                                                    دلم  واسه  
I miss them.                                                              دلم واسشون تنگ شده  
Insurance company                                         شرکت بیمه 
Did you like Toronto? ورنتو خوشت اومد؟                                     آیا از ت  
I worked there.                                                   اونجا کار کردم 
I lived there for a few weeks.                       واسه یه چند هفته اونجا زندگی کردم 
I bought it yesterday.                                        دیروز خریدمش
With his friend                                                     با دوستش 
With her parents                                                با والدینش 
 
______________________________ 
 
 
I haven't been to the mall yet.                      تا حالا ( هنوز ) پاساژ نبودم 
Since when?                                                       از کی؟ 
I haven't been there since yesterday.             ( نبوده ام ) از دیروز اونجا نبودم 
 
I try to go every day.                                         سعی میکنم هر روز برم 
I haven't been there for a few days.                  من واسه یه چند روز اونجا نبودم 
  
I don't like to go there a lot.                           دوست ندارم زیاد برم اونجا 
My parents are coming here today.                  والدینم دارن امروز میان اینجا 
 
How long are they going to stay?             چند وقت خیال دارن بمونن؟ 
They're going to stay for a week.               خیال دارن واسه یه هفته بمونن 
My parents are coming, too.                          والدین من هم دارن میان
 
But they're only going to stay for a few days.                     ولی فقط خیال دارن واسه یه چند روزی بمونن 
 
When do they arrive?                                     ی میرسن؟ک 
They arrive at three.                   سه میرسن.                      
That's great.                                                        عالیه 
 
Then you don't have much time.                پس زیاد وقت نداری 
See you later.                                                      بعداً میبینمت 
I have to buy a new car.                                 من باید یه ماشین جدید بخرم 
Mine doesn't work very well.                        مال من  خیلی خوب کار نمیکنه 
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 مکالمه                                
______________________________ 
 
 سلام  سارا. تا حالا پاساژ جدیده بودی؟  
A: Hi, Sarah. Have you been to the new mall yet? 
 
 
 آره ، اونجا بودم . تو چطور؟ 
B: Yes, I've been there. And you? 
 
 نه ،  من تا حالا اونجا نبودم. 
A: No, I haven't been there yet. 
 

در ساعت پنج؟ از دیروز بازه.  آیا مایلی با من بری   
B: It's been open since yesterday. Would you like to go with me at five o'clock? 
 
 نمیتونم.  پدر و مادرم دارن میان اینجا امروز. 
A: I can't. My parents are coming here today. 
 
 کی میرسن؟ 
B: When do they arrive? 
 

ن.اونا ساعت چهار و سی دقیقه میرس  
A: They arrive at four thirty. 
 
 پس وقت زیادی نداری.  چه مدت خیال دارن بمونن؟ 
B: Then you don't have much time. How long are they going to stay? 
 
 خیال دارن واسه یه هفته بمونن.  بعد  باید برن دخترمو ببینن. 
A: They're going to stay for a week. Then they have to go see my daughter. 
 
 اوه.  اون کجا زندگی میکنه؟ 
B: Oh, where does she live? 
  
 اون تو اوهایو  زندگی میکنه. 
A: She lives in Ohio. 
 
 اون تنها زندگی میکنه؟ 
B: Does she live alone? 
 
 نه،  اون با پسرم زندگی میکنه.اونا برای چند سال با هم زندگی کردن. 
A: No, she lives with my son. They've been living together for a few years. 
 
 شاید ما فردا بتونیم بریم پاساژ با پدر و مادرت. 
B: Maybe we can go to the mall with your parents tomorrow. 
 
 باشه. 
A: All right. 
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 عالیه.  بعداً میبینمت. 
B: That's great. See you later. 
 
 فردا میبینمت. 
A: See you tomorrow. 
 
______________________________ 
 
 
 
We've been here for a few weeks. ما یه چند هفته ایه که اینجاییم               
We've been here since yesterday. ما از دیروز اینجاییم              
How long are you going to stay? وقت خیال دارین بمونین؟               چند  
 
A few more days یه چند روز دیگه ( یه چند روز بیشتر )                                                       
A few more dollars                                            یه چند دلار بیشتر 
I need a few more dollars. دلار دیگه لازم دارم                              یه چند  
 
Are you going to stay a few more days? آیا خیال داری یه چند روز بیشتر بمونی؟              
No, I don't have much time.                         نه زیاد وقت ندارم 
Do you like Toronto?                                  از تورنتو خوشت میاد؟       
Yes, I like Toronto very much.                    آره ، از تورنتو خیلی خوشم میاد 
 
I have a car.                                                         من ماشین دارم 
 
But I don't have car insurance yet. دارم            ولی هنوز بیمه ماشین ن  
Gas is very expensive here.                        بنزین اینجا خیلی گرونه 
 
Car insurance is very expensive, too.             بیمه ماشین هم خیلی گرونه 
Is your wife here with you?                          آیا خانمت اینجا همراته ؟ 
No, she's not.                                                      جواب منفی کوتاه 
No, she isn't. 
 
I miss my wife.                                                    دلم واسه خانمم تنگ شده 
I miss my children.                                            دلم واسه بچه هام تنگ شده 
I miss you.                                                            دلم واست تنگ شده 
 
Do you miss your husband?                       آیا دلت واسه شوهرت تنگ شده؟ 
Yes, I do. جواب مثبت کوتاه                                                                  
Yes, I miss him very much.                          آره ، خیلی زیاد دلم براش تنگ شده 
 
I miss my parents, too.                                   دلم واسه والدینم هم تنگ شده 
 
I miss them.                                                       ( دلم واسشون تنگ شده ) دلم واسه اونا تنگ شده 
 
I'm going with my friends.                              من دارم با دوستام میرم 
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I'm going with them.                   من دارم با اونا میرم                        
I'm going to buy a new car for them.        خیال دارم یه ماشین نو واسشون بخرم 
I miss them a lot.                                               دلم واسشون خیلی تنگ شده 
I have to buy car insurance now.   الان باید بیمه ماشین بخرم              
I don't have insurance.                                   بیمه ندارم 
 
Insurance company                                         شرکت بیمه 
Company                                                              شرکت 
  
A good book                                        یه کتاب خوب                  
A good insurance company                         یه شرکت بیمه خوب 
 
Do you know a good insurance company?          آیا یه شرکت بیمه خوب میشناسی؟ 
Yes, I do. جواب مثبت کوتاه                                                                  
 
I know two insurance companies.             من دوتا شرکت بیمه میشناسم 
One insurance company                     یک شرکت بیمه 
A few books                                  یه چند تا کتاب                         
A few insurance companies                         یه چند تا شرکت بیمه 
Yes, I know a few companies.                     آره ، من یه چند تا شرکت میشناسم 
 
There are a few insurance companies on Sunset Avenue. ه توی خیابان سانست هستن     یه چند تا شرکت بیم  
Do you know where Sunset Avenue is?                  آیا میدونی خیابان سانست کجاست؟ 
No, I don't. جواب منفی کوتاه                                                               
Go straight ahead.                   مستقیم برو                          
Then turn left.                                                      بعد بپیچید چپ 
 
And then go straight ahead for a few miles.          و بعد واسه یه چند مایلی مستقیم برو 
The insurance companies are on your right.           شرکت های بیمه دست راستتن
There are three insurance companies there.        سه تا شرکت بیمه اونجا هستن 
 
I'm sure you can find them.                           مطمئنم  میتونی اونا رو پیدا کنی 
I want to see my parents.                               میخوام  والدینم رو ببینم 
 
I miss them a lot.                                               دلم واسشون خیلی تنگ شده 
 
Do you like Los Angeles?                             آیا از لس آنجلس خوشت میاد؟ 
Yes, I like Los Angeles.                                 آره، از لس آنجلس خوشم میاد 
 
We're going to stay a few more days.                        خیال داریم یه چند روز بیشتر بمونیم 
 
Did you like Toronto?                                     ( دوست داشتی؟ ) آیا از تورنتو خوشت اومد؟ 
Did you like your food?                     آیا غذات رو دوست داشتی؟               
 
Yes, I did. جواب مثبت کوتاه                                                                 
No, I did not. جواب منفی کوتاه                                                           
No, I didn't.  
I didn't like my food.                                        از غذام خوشم نیومد   
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Did you buy it?                                                   آیا خریدیش؟ 
No, I didn't. جواب منفی کوتاه                                                              
I didn't buy it.                                نخریدمش                          
 
What did you do in New York?                  تو نیویورک چکار کردی؟ 
 
I worked there.                                                   اونجا کار کردم 
 
Did you like working there? 
Yes, I did.                                              جواب مثبت کوتاه                   
I miss New York.                                               دلم واسه نیویورک تنگ شده 
 
Where did you work?                                     کجا کار کردی؟ 
I worked at an insurance company. ردم         توی شرکت بیمه کار ک  
 
I miss my friends there.                                  دلم واسه دوستام اونجا تنگ شده 
I miss them a lot.                                               دلم واسشون خیلی تنگ شده 
  
How long did you live there? وقت اونجا زندگی کردی؟                        چند  
I lived there for a few weeks.                       واسه یه چند هفته اونجا زندگی کردم 
 
I worked in New York.                                     من تو نیویورک کار کردم 
But I didn't live there. کردم                                       ولی اونجا زندگی ن  
 
I lived in New Jersey.                                      تو نیوجرسی زندگی کردم 
My children live in New York now.             الان بچه هام تو نیویورک زندگی میکنن 
 
I like New York.                                             من از نیویورک خوشم میاد       
I liked New York, too.                                      منم از نیویورک خوشم اومد 
 
When did you buy this car?                         ی خریدی؟این ماشین رو ک 
 
I bought it yesterday.                                      دیروز خریدمش 
I bought a house yesterday.                        من دیروز یه خونه خریدم 
 
I want to buy a few more houses.             ( یه چند تا خونه بیشتر ) میخوام یه چند تا خونه دیگه بخرم 
I bought this house for my wife.                  من این خونه رو واسه خانمم خریدم 
 
Where's your son?                                           پسرت کجاست؟ 
He's in Iran.                                                        .تو ایرانه 
With whom?                         با کی؟                                 
 
With his friend                                                     با دوستش 
He's there with his friend.                              با دوستش اونجاست 
Where's his car?                                               ماشینش کجاست؟ 
He bought a new car in Iran.                        یه ماشین نو تو ایران خرید 
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I miss him a lot.                                                  دلم واسش خیلی تنگ شده 
My son liked living here. 
 
Did he work here, too?                  آیا اینجا کار هم کرد؟                   
Yes, he worked here.                                      آره اینجا کار کرد 
He's working with his friend now.               الان با دوستش داره کار میکنه 
They bought a house, too.                             یه خونه هم خریدن 
 
Where's your wife?                                         خانمت کجاست؟ 
She's in Paris.                                                   .تو پاریسه 
With whom?                                                       با کی؟ 
 
With her parents.                           با والدینش                     
Her parents bought a new car.                    والدینش یه ماشین جدید خریدن 
 
__________________________ 
 
Insurance 
Car insurance 
Miss 
I miss my children. 
Them 
I miss them. 
Company 
Insurance company 
Did you? 
Did you like it? 
Worked 
I worked yesterday. 
Lived 
I lived there. 
His 
His friend 
Her 
Her parents 
 
___________________________ 
 
 
I miss them a lot.                                               دلم واسشون خیلی تنگ شده 
 
But I miss my son more.                                ولی دلم واسه پسرم بیشتر تنگ شده  
He wants to stay in Iran with his friend.                         میخواد با دوستش تو ایران بمونه 
 
Are you going to give them any money? 
They have a lot of money.                            اونا یه عالمه پول دارن 
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My son worked at an insurance company.               .پسرم تو یه شرکت بیمه کار کرد 
 
What did you buy yesterday?                         دیروز چی خریدی؟                        
What did you do yesterday?                           دیروز چکار کردی؟ 
 
I didn't do anything.                                               هیچ کاری نکردم 
I bought a new car for my wife.                        یه ماشین نو واسه خانمم خریدم 
 
Her car doesn't work well anymore.              ماشینش دیگه خوب کار نمیکنه 
 
Does your son still have his car?                  آیا پسرت هنوز هم ماشینش رو داره؟ 
Yes, but he doesn't have insurance.           آره، ولی بیمه نداره 
 
Say hi to him for me.                                            سلام منو بهش برسون 
Okay. Goodbye.                                 اوکی ، بای .                  
 
 
 
 
 


